
Lipa raste, zrasla bo tudi
čistilna naprava

Predsednica mestne skupščine Nuša Kerševan je 19. janu-
arja ob sotočju Ljubljanice in Save posadila lipo in s tem
simbolično označila pričetek gradnje centralne čistiine na-
prave za Ljubljano. Ob tem je poudarila, da ta največji ekolo-
ški objekt v Sloveniji ni pomemben le za naše mesto, marveč
gre za uresničevanje družbenega dogovora o zaščiti reke Save
na njenem celotnem toku. Za zdaj naj bi zgradili le prvi del
čistilne naprave, saj za kaj več investitorji - delovna organiza-
cija Vodovod-Kanalizacija, komunalna skupnost Ijubljanskih
občin in območna vodna skupnost Ljubtjanica Sava - nimajo
denarja. Gradnja, ki naj bi jo opravil SCT, bo predvidoma
končana čez tri leta. Poudariti pa je treba, da ta prva faza še ne
pomeni pravega čiščenja vode, saj gre le za postavitev dovod-
nega kolektorja, crpaiišča, grabelj in peskolovca, kar bo omo-'
gočalo le mehansko čiščenje, zadržane pa naj bi bilo okoli 60
odstotkov nečistoče. „
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